
Pan Adam Niebrzydowski: „Czy istnieją jakieś sprawozdania z działalności 

Komitetu Regionów w Brukseli? Czy podczas posiedzeń tego Komitetu 

podejmowano tematykę wystąpienia ASF na Podlasiu, jak też kwotowania mleka, 

która to kwestia znacznie destabilizuje rynek mleka?” 

 


